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Un tauró 
mort d’uns 
2,5 metres 
arriba a la 
platja de 
Badalona

Prop de 700 
badalonins 
surten de 
l’atur durant 
el mes de 
juny

  ACTUALITAT                 P.5

  CULTURA                     P.4Badalona 
se’n va de tapes

Foto: Fòrum Turisme

El Fòrum Turisme organitza la 2a edició 
durant aquesta setmana

Foto: Lorena Reverte
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Joves, autogestió i incertesa
La reducció de les subvencions ha portat els casals de joves a prescindir de personal professional i 
de projectes i a l’autogestió; La Rotllana s’acomiada del seu local del carrer Don Pelai, a La Salut
El passat cap de setmana l’associació 
juvenil La Rotllana va tancar el seu casal 
del carrer Don Pelai, al barri de La Salut, 
després de quasi 20 anys d’activitat. Es 
tractava d’un local llogat a un privat i del 
qual l’Ajuntament ha decidit prescindir per 
estalviar-se el cost. Ara La Rotllana tras-
llada tota la seva vida i seu associativa a 
l’espai municipal del carrer Ricard Strauss, 
a La Salut Alta, però no de bon grat. Els 
responsables mantenen que l’actual execu-
tiu local vol desmantellar el teixit associa-
tiu i manifesten que, després de tallar els 
fons socials destinats a la promoció juve-
nil, tancar locals és el següent pas. Fa més 
d’un any que el govern municipal va anun-
ciar un canvi de model en les polítiques de 
Joventut a Badalona. Fins llavors, quatre 
entitats, La Rotllana, La Mussara, el Kaja 
i El Lokal, gestionaven cinc dels sis casals 
de la ciutat –el sisè és responsabilitat d’una 
empresa privada- sota el paraigües del Va-
dejoves, un programa de subvencions als 
seus diferents projectes i activitats. El Partit 
Popular va decidir que calia ajustar el pres-
supost en aquest sentit, que només tres 
dels sis casals podrien continuar optant 
al programa dinamitzador i que les entitats 
que volguessin gestionar-los s’haurien 
de presentar a un concurs públic obert a 
tothom. Mentrestant, els tres restants –en 
realitat dos després del tancament d’un de 
La Rotllana- podrien continuar sent admi-

nistrats per les entitats de sempre, El Lokal 
i La Mussara, a La Pau i Sant Crist, però 
sense l’ajuda econòmica dels darrers anys. 
La notícia va revolucionar aquest sector del 
teixit associatiu, que va posar el crit al cel 
i va acusar el govern de voler fer fora en-
titats socials que porten anys treballant a 
peu de carrer. Com a mostra de desencís, 
van avisar que cap d’elles es presentaria al 
concurs i que el més lògic seria renegociar 

el model, però comptant amb elles i partint 
d’una base que portava molt de temps fun-
cionant. Mesos després, la situació no ha 
canviat gaire. Deixant de banda el descens 
dels seus respectius pressupostos per la 
retallada de la subvenció municipal, les 
entitats de joves continuen amb la seva 
activitat. S’han vist obligades, això sí, a 
prescindir de les persones contractades 
que dedicaven la seva jornada laboral al 

  Les entitats 
basen la seva 
subsistència en el 
voluntariat i amb 
activitats més 
modestes

  Cap de les 4 
associacions sap 
què passarà amb 
els seus locals i la 
situació és incerta

treball social i educatiu i, en conseqüèn-
cia, a alguns dels seus projectes, com és el 
cas de La Rotllana, que enguany no podrà 
organitzar els casals als instituts públics 
de Llefià i La Salut. La supervivència de 
les quatre associacions ha passat per un 
canvi en el funcionament, molt més enfo-
cat a l’autogestió, i amb un ampli treball de 
voluntariat. El què els hi continua preocu-
pant és què passarà en els propers mesos. 

El regidor d’Educació i Joventut, Juan 
Fernández, explica que el govern està 
esperant a enllestir les obres del nou 
Badiu Jove, al Pavelló dels Països Ca-
talans, a Ausiàs March, per donar el tret 
de sortida al concurs públic que servirà 
per adjudicar la gestió dels casals de La 
Salut, Lloreda i Morera, a més del propi 
Badiu, que esdevindrà l’espai central de 
les polítiques i serveis juvenils i que es 
preveu finalitzar per setembre-octubre. 
La regidoria admet que les relacions amb 
les entitats de joves no va començar amb 

La finalització del Badiu Jove donarà pas 
a l’obertura del concurs públic dels casals

bon peu; tenen la intenció de començar 
de cero i d’establir convenis i protocols 
amb aquelles que ho desitgin, més en-
llà del concurs públic, per mantenir la 
seva tasca a la ciutat, que valora positi-
vament. Una altra de les preocupacions 
d’aquestes entitat socio-educatives és 
la manca de recursos. Algunes d’elles 
busquen recolzament en programes a 
nivell autonòmic i europeu, i lamenten 
haver de sortir fora de la seva localitat 
per trobar ajuda. En aquest sentit, Juan 
Fernández assegura que el govern té 

Sobretot a La Rotllana i el Kaja, els locals 
dels quals entraran dins el concurs públic. 
A dia d’avui, tots quatre “ocupen” els seus 
respectius espais, ja que no hi ha cap docu-
ment oficial que en certifiqui la cessió legal, 
i això desperta una gran incertesa entre els 
membres de les quatre associacions. “Ens 
agradaria regularitzar la nostra situació, 
però no tenim cap informació i no sabem 
què passarà en un futur”.

previst obrir un apartat de recursos 
per subvencionar aquells projectes 
que les associacions presentin a 
l’Ajuntament. Quant al local tancat el 
passat cap de setmana a La Salut, el 
titular de Joventut manifesta que es 
tracta d’una decisió purament econò-
mica. Durant els darrers mesos, el 
govern ha buscat la forma de reubi-
car moltes associacions en espais 
municipals per estalviar en lloguers, 
i el tancament del casal de Don Pelai 
respon a aquesta mateixa mesura.Foto: Arxiu
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Aquest mes sí. El maig va concloure amb 
males notícies en l’àmbit laboral per Bada-
lona, que no va seguir la dinàmica gene-
ral de descens de l’atur. El juny, però, ha 
servit per revifar les xifres i les esperances 
en aquest sentit, després de saber que 
pràcticament 700 badalonins i badaloni-
nes -696, concretament- han trobat feina 
durant els darrers 30 dies. L’important 
descens ha fet disminuir el número total 
de desocupats a la ciutat fins les 23.184 
persones, nivells que no s’assolien des 
de fa uns 10 mesos. Tot i així, les xifres 
continuen constatant que la destrucció 
d’ocupació existeix. El juny del 2012 va 

Prop de 700 badalonins 
i badalonines troben 
feina el mes de juny

El Fòrum de Turisme de Badalona, que 
aplega entitats, empresaris i persones 
interessades en rellançar Badalona com 
a destí turístic, organitza aquesta set-
mana la 2a edició del Badalona Tapas & 
Midnight Bath a la platja dels Pescadors. 
L’objectiu és promocionar el potencial tu-
rístic de Badalona. A banda d’activitats re-
lacionades directament amb la promoció 
turística, l’esdeveniment oferirà un variat 
ventall gastronòmic i lúdic. Una trentena 
de restauradors oferiran tastets dels seus 
millors plats per 2,5 euros amb beguda 
inclosa. Enguany, els organitzadors han 

El Fòrum Turisme organitza la 
2a edició del Badalona Tapas

 L’acte compta 
amb més oferta 
gastronòmica i 
participació que 
l’any passat

  Es podran 
gaudir tapes per 
2,5€ i moltes 
activitats més

destacat l’augment de la participació, ja 
que col·laboren negocis d’hostaleria de 
tots els barris de la ciutat. Més enllà de 
les bones tapes, s’habilitarà un estand on 
entitats i empreses relacionades amb ac-
tivitats turístiques i culturals presentaran 
els seus serveis i productes. Entre altres, 
hi seran presents el Museu de Badalona, 
els hotelers de la ciutat, l’Escola del Vent 
o el Pitch and Putt. Els assistents podran 
gaudir d’un recorregut turístic per Bada-
lona amb una flota de Seat 600 cedits per 
Moritz, de rutes guiades amb segway, un 
vehicle elèctric a dues rodes, i de lloguer 

de caiacs. La iniciativa estrella quant 
a promoció del turisme és el concurs 
d’idees turístiques, que busca la partici-
pació de la gent per rebre projectes nous i 
originals. Hi haurà dos premis: un escollit 
per un jurat i un altre per votació popular. 
El Badalona Tapas & Mignight Bath in-
clourà el bany nocturn de dissabte i gue-
rres de pistoles d’aigua per nens i adults. 
Aquesta segona edició comptarà, a més, 
amb una projecció en pantalla gegant de 
curts del Cryptshow Festival, festival de 
terror i ciència ficció que també té lloc 
aquesta cap de setmana. 

acabar amb 22.892 aturats a Badalona, 292 
menys que a dia d’avui.
Les localitats veïnes també estan 
d’enhorabona. Sobretot Santa Coloma, que 
torna a mostrar un descens considerable: 
529 persones menys a l’atur. La xifra total 
de desocupació baixa dels 13.000 i se si-
tua en 12.924 persones, uns números que 
no es registraven des de finals de 2011. 
Sant Adrià també s’ha vist beneficiada per 
la temporada d’estiu i 215 veïns i veïnes 
han trobat feina durant el mes de juny. La 
desocupació total baixa fins les 3.939 per-
sones, 204 parats més, això sí, en compa-
ració amb el 2012.

Poetes de Badalona i Santa 
Coloma, units a Sant Jeroni de 
la Murtra contra la MAT 

El Monestir de Sant Jeroni de la Murtra acull aquest 
dissabte -19h- la voluntat de Badalona i Santa Co-
loma contra la instal·lació de la línia de Molt Alta 
Tensió a la Serralada de Marina. De mans de di-
ferents associacions d’ambdues ciutats, com són 
ACOLITE, l’Associació de Poesia Ponte del Petro-
li, la Plataforma en defensa de la Serra de Marina 
i Can Zam, l’associació Els Verds de Badalona i 
Conreu Sereny, tindrà lloc la iniciativa ‘POE-MAT, 
eco-poesia contra la MAT’, un acte poètic i reivin-
dicatiu que comptarà amb la participació d’una vin-

tena de poetes i poetisses dels dos municipis veïns. 
També intervindran Santi Tornero de la Plataforma 
de Defensa de la Serralada de Marina i Can Zam, 
Ricard Vidal de Conreu Sereny i Francesc Alfambra 
de l’associació Els Verds de Badalona. Els organit-
zadors consideren que “la MAT és un model ener-
gètic obsolet, brut i contaminant que augmenta la 
tensió sobre el territori” i “que només beneficia al 
lobby nuclear”. Per això, diuen, volen “una transició 
energètica fonamentada en l’estalvi, l’eficiència i les 
energies renovables 100%”.

Foto: Arxiu
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Un tauró mort d’uns 2,5 
metres és arrastrat fins 
la platja de Badalona
Dimarts, un voluminós animal marí sense 
vida, d’uns 2,5 metres de longitud i molt 
probablement un tauró, va arribar a la cos-
ta badalonina arrastrat pel corrent. Se’l va 
trobar en un estat molt avançat de descom-
posició en l’entorn de la zona portuària, a 
prop del Pont del Petroli. L’empresa Ma-
rina Badalona, encarregada de gestionar 
el port, va ser l’encarregada de realitzar 
els tràmits pertinents per encarregar-se 
del cos de l’animal. Degut a l’avançada 
descomposició, però, va ser impossible 
retirar-lo de l’aigua i ha quedat enfonsat a 
la costa. Tot i que no s’ha pogut constatar 

ràpidament i amb exactitud de quina es-
pècie en concret es tracta, Marina Badalo-
na ha explicat que la morfologia era molt 
semblant a la d’una tintorera, una classe de 
tauró que habita a molts oceans i mars del 
planeta, entre ells el Mediterrani, tant en 
mar obert com en zones costeres, pel que 
el seu avistament no resulta quelcom ex-
traordinari. La fotografia, que aquest diari 
va compartir dimarts al vespre a través de 
Facebook (/DiariDeBadalona) i Twitter (@
diaridebadalona), va córrer com la pólvora 
i va despertar l’interès de molts badalonins 
i badalonines. 

L’edifici ocupat de la PAH acull una 
família desnonada per sorpresa

Aquesta setmana ha augmentat el número 
d’inquilins de l’edifici que la Plataforma 
d’Afectats per la Hipoteca va ocupar fa 
dues setmanes al barri del Gorg. Una fa-
mília ha estat desnonada a Santa Coloma 
sense previ avís i s’ha vist al carrer sense 
més pertinences que la roba que portava 
posada. Una mare, una filla de 12 anys i 
un altre de 10 van sortir a comprar ali-
ments cap a les quatre de la tarda i a la 
tornada es van trobar una porta metàl·lica 

plantada a l’entrada de casa seva. Tots 
tres es trobaven vivint des de fa uns 
dies en un pis en condicions de lloguer 
fraudulent i s’han vist sense sostre del 
matí a la tarda. La PAH està recorrent a 
la via judicial i negociant en col·laboració 
amb l’Ajuntament de Santa Coloma per 
tal de permetre recuperar el major nom-
bre d’objectes personals que han quedat 
a l’interior, entre ells la medicació de la 
mare, que pateix càncer. Mentrestant, el 

col·lectiu està fent una crida a la solida-
ritat per tal que la gent els hi apropi roba, 
qualsevol tipus de mobiliari i electro-
domèstic, utensilis de cuina o tota mena 
d’elements útils pel dia a dia. La situació, 
diuen, és provisional, ja que la mare i els 
dos fills tenen la seva vida a Santa Colo-
ma i esperen aconseguir un pis aviat allà. 
La família ja s’ha unit a les cinc que fins 
aquesta setmana ocupaven el ja batejat 
com Edifici Troia, situat al carrer Isaac Pe-
ral número 21. Des de la PAH expliquen 
que els 15 primers dies tot ha funcionat a 
la perfecció. L’acollida del veïnat ha estat 
molt bona i aporten solidàriament tot el 
que poden, des de menjar a mobles i jo-
guines pels nens. Han anat equipant els 
pisos a poc a poc amb mobiliari que les 
famílies tenien als seus habitatges abans 
de ser desnonats, amb el que han trobat 
al carrer i les escombreries i amb el que 
la gent els hi ha cedit. Tots plegats porten 
denunciats i idenfitificats des del primer 
dia d’ocupació, però la plataforma no tem 
que això suposi un perill pels inquilins. 
La propietat de l’edifici, a més, no està tan 
clara com semblava inicialment. El BBVA 
renega; suposadament, pertany a una im-
mobiliària a la qual l’entitat bancària va 
prestar els diners. En qualsevol cas, la 
PAH sap que el fet que els pisos portessin 
tant de temps buits juga al seu favor.

Foto: Lorena Reverte
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El PSC ha denunciat aquesta setmana que 
el plafó publicitari instal·lat a finals d’abril 
a la plaça de la Vila ha suposat una despesa 
a les arques municipals superior als 6.000 
euros. Segons els socialistes, el preu pa-
gat a l’empresa madrilenya de mobiliari 
urbà Moycosa ha estat de 5.500 euros, a 
més dels 1.500 en despeses d’instal·lació. 
A més, destaquen que l’acord signat amb la 
companyia especifica que si l’Ajuntament 
no encarrega més plafons en el proper any, 
el preu total a pagar arribaria als 10.000 
euros. Fonts d’Engestur han indicat que 
des del plafó s’ofereix informació interacti-

El PSC acusa el govern 
de despilfarrar 6.000€ 
en un plafó publicitariEl Centre Cívic de La Salut acull aquest 

dissabte un acte de caire solidari un xic 
especial. Una mostra d’altruisme de ne-
nes i per a una nena. L’associació Chic 

Un grup de ball recapta fons 
per a una nena amb càncer 

Funky és un grup de dansa de Badalo-
na integrat per nenes de 12 anys que 
porten cinc anys ballant en tota mena 
d’esdeveniments solidaris. Organitzen i 
participen de diversos actes fixes any rere 
any, com ara recollir aliments. De fet, el 
passat mes de març van recaptar 400 qui-
los pel Banc dels Aliments. Aquest cap de 
setmana el motiu és un altre. Actuaran per 
recaptar fons per Alba Pérez, una nena de 
quatre anys que porta lluitant contra un 
càncer infantil molt perjudicial, el Sar-
coma de Ewing, des dels cinc mesos. Es 
tracta d’una de les anomenades malalties 
‘rares’ i els diners públics que es desti-
nen a la seva investigació són pràctica-
ment inexistents. Els pares de la nena van 

fundar el passat any una fundació que 
recapta diners com pot, que ja ha donat 
quasi 60.000 euros a l’Hospital Sant Joan 
de Déu per contribuir en la investigació 
del càncer i que està ultimant una beca 
d’oncologia dotada amb 100.000 euros.
Les nenes de Chic Funky, doncs, a partir 
de les 11 del matí d’aquest dissabte, pro-
tagonitzaran un espectacle amb Hip Hop i 
Funky, en el qual també hi haurà Zumba 
i l’actuació del mag Fleky. L’entrada serà 
totalment lliure i cada assistent podrà 
deixar en una urna la seva voluntat per 
lluitar contra el càncer.
Podeu trobar més informació sobre Alba 
Pérez i la fundació a http://www.asocia-
cionalbaperez.org

va de la ciutat, tant a nivell institucional pel 
que fa a museus, teatre o plànols de la ciu-
tat, com botigues, comerços, espectacles 
o restauració, tot de caire privat. En certa 
manera, asseguren, serà un ordinador a 
disposició de tots els ciutadans i a través 
del qual es podran dur a terme gestions 
administratives en un futur proper. Enges-
tur ha indicat que aquest és un projecte a 
mig termini, amb el qual l’Ajuntament dóna 
un servei més al ciutadà a cost zero perquè 
s’autofinança amb els anuncis que els ma-
teixos comerciants podran incloure-hi, i se 
n’acabarà treient rendibilitat.

Badalona commemora 
les víctimes dels 
bombardeigs de 1930
ICV-EUiA va encapçalar dijous passat 
l’ofrena floral a les víctimes dels bom-
bardeigs feixistes a Badalona del 30 
de juny de 1938. L’Anís del Mono va 
acollir una xerrada presentada pel lí-
der de la coalició, Carles Sagués, amb 
l’historiador Joan Villarroya i Ida Mauro, 
de l’associació Nova Memòria - Nova 
Itàlia. També es va retre homenatge a 
Alfonso Navarro, testimoni dels bombar-
deigs. L’acte va comptar amb la lectura 
de testimonis d’aquella tragèdia local i 
d’un llençament simbòlic de clavells al 
mar en record a les víctimes dels atemp-
tats feixistes de fa 75 anys. Una estona 

més tard, unes 200 persones van omplir 
el pati interior de la fàbrica de l’Anís del 
Mono per presenciar la xerrada en la que 
es va explicar la importància de la recu-
peració de la memòria històrica per part 
de tots els pobles, i concretament, de 
l’italià i el català. El catedràtic d’història 
contemporània, Joan Villarroya, també 
va explicar el context històric i els bom-
bardeigs feixistes a Badalona. Carles 
Sagués, va recordar la importància de 
commemorar una data que va suposar 
el patiment de moltes persones i “la 
destrucció de la democràcia del nostre 
país”, la República. 

Foto: ArxiuFoto: AS Alba Pérez
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La Fundació Badalona 
Contra el Càncer prepara 
el seu IV Sopar de Blanc
El proper dissabte 13 de juliol tindrà 
lloc una nova edició del Sopar i Festa de 
Blanc organitzat per la Fundació Badalona 
Contra el Càncer, al Club Nàutic Bétulo. 
Es tracta del quart any que l’associació 
impulsa aquesta iniciativa lúdico-social 
amb l’objectiu de recaptar fons per lluitar 
contra la malaltia. Enguany, participaran 
un total de nou restaurants i locals que 
aportaran el millor de cada casa per fer 
gaudir els comensals: El Badiu del Mi-
caco, El Cafè de les Antípodes, Can Frai, 

Els Mossos d’Esquadra van detenir el passat 
20 de juny un individu de 36 anys com a 
presumpte autor de la mort d’un home de 
39, ambdós veïns de Badalona. El passat 1 
de juny es va rebre una trucada de la Policia 

Can Pla, Bar El Círcol, La Costa, Corbera, 
Dalt la Vila, La Galera Mar, Michelle’s, 
Peix i Cuina i La Sargantana. La vetllada 
estarà amenitzada amb la música del DJ 
Eric Ponce i tothom que ho desitgi podrà 
gaudir d’un bany a la piscina del club. La 
donació estipulada per l’acte és de 40 eu-
ros. Ja es poden reservar els tiquets per 
el sopar, al telèfon 93 384 55 07 i 654 23 
78 44, al C/ Germà Bernabé 2 de Badalo-
na, als establiments participants i de 17h 
a 19 a á guixeta del Círcol.

Local de Sant Adrià del Besòs on s’alertava 
de la trobada del cos sense vida d’un home 
en una de les cintes de triatge de la planta de 
reciclatge Ecoparc, situada a la desemboca-
dura del Besòs. Les indagacions policials 

han permès determinar que després d’una 
baralla, el detingut hauria colpejat mortal-
ment la víctima i l’hauria llançada dins d’un 
contenidor d’escombraries. L’autor dels fets 
ha ingressat a presó.Foto: M. Teresa Mateu 

Quatre detinguts per robar una 
caixa forta d’una botiga a Badalona
Els Mossos d’Esquadra han detingut 
quatre persones com a presumptes au-
tores d’un delicte de robatori amb inti-
midació a un establiment comercial de 
Badalona el passat dijous 20 de juny.
Quatre homes van assaltar el local i es 
van emportar la caixa forta de l’empresa. 
La policia va poder localitzar-los al barri 
de Sant Roc i va muntar un dispositiu per 
controlar la situació. En arribar al domi-
cili els agents van poder sentir clarament 
el soroll metàl·lic d’una serra radial; da-
vant la qual cosa i en base a la decla-
ració d’un testimoni van sospitar que es 
tractava de les autores de l’atracament. 
Els agents van controlar el perímetre de 
l’habitatge, i van trucar a la porta per in-
tentar verificar el que estava passant a 
dintre d’aquell immoble. En trucar a la 
porta, tot identificant-se com a policies, 
es va obrir una finestra de l’habitatge, 
i van llençar-hi una caixa forta, que va 
caure al carrer des d’una alçada d’un 

segon pis produint un gran estrèpit, i 
tot seguit un home va sortir també per 
aquesta finestra i va intentar fugir. Els 
agents van detenir el fugitiu i la resta 
de persones del pis. Es van recuperar 
la totalitat dels diners i pagarés i es van 

intervenir les eines amb les que estaven 
forçant la caixa forta. Els detinguts són 
quatre veïns de Badalona, de 25, 31, 40 
i 42 anys; van passar a disposició judi-
cial i van ser ingressats preventivament 
a presó.

Mata un home i el llença a un contenidor
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El passeig de La Salut treu 
les botigues al carrer amb 
una festa infantil
Amb l’arribada del bon temps i les rebai-
xes, els comerciants del passeig de La Sa-
lut han decidit donar-li un toc d’alegria al 
primer cap de setmana de juliol i treuran 
els seus a prendre la fresca. Aquest cop, 
però, serà un xic diferent a altres edicions 
del conegut ‘botigues al carrer’. Bautitzat 
com a ‘Festa de l’estiu’, l’esdeveniment 
tindrà un destacat caire festiu molt foca-

litzat en la diversió dels més petits i en 
donar vida i dinamisme al barri. Durant 
divendres i dissabte, les millors ofertes i 
productes a peu de carrer estaran ame-
nitzades per un bon grapat d’activitats. El 
passeig de La Salut comptarà amb tallers, 
inflables, animació infantil, pallassos i 
actuacions durant l’horari comercial que 
no deixaran indiferent a ningú.

Foto: Arxiu

El president del grup municipal de 
CiU a l’Ajuntament de Badalona, Fe-
rran Falcó, ha sol·licitat que es permeti 
l’estacionament de cotxes també de di-
lluns a divendres al solar del Cristall, ja 
que enguany s’ha habilitat com a aparca-
ment vigilat per als caps de setmana i fes-
tius de la temporada de platja. CiU propo-
sa que s’ampliï el servei i que es recuperi 
la fórmula que es va posar en pràctica 

l’any passat, que consistia en un abona-
ment mensual de 15 euros pels veïns de 
la zona, la qual cosa els permetia aparcar 
sense limitació d’horaris tots els dies de 
la setmana a l’espai, que quedava vigilat, 
mentre que la resta d’usuaris tenien una 
tarifa per hores i una limitació horària 
per a l’estacionament en el recinte. CiU 
considera que “si ja s’ha arreglat una part 
del solar, es pot ampliar l’oferta actual i 

resoldre els problemes d’aparcament en 
aquest barri proper a la platja, que es 
veuen agreujats amb l’arribada del bon 
temps”. Falcó confia que la solució es 
pugui consensuar entre Engestur i l’AVV 
del barri en els propers dies, i que a partir 
de l’acord els veïns de la zona puguin te-
nir menys problemes d’aparcament durant 
aquests mesos de majors dificultats per a 
trobar lloc on deixar el cotxe.

Queixes veïnals per la brutícia i falta 
de cura del parc de Pep Ventura
Aquesta setmana, ICV-EUiA ha posat veu a 
les quixes de molts veïns i veïnes de la zona 
de la plaça dels Països Catalans que denun-
cien la falta de neteja i de cura del parc. Les 
mares i pares estan preocupats per la brutícia 
de la sorra, els sots i altres “perills” del parc 
infantil i lamenten l’espai perdut. Expliquen 
que molta gent ha començat a anar a Pompeu 
Fabra, millor cuidat, diuen. “També es troba a 
faltar un pipican”. Gent del barri va manifestar 
dimecres el seu desencís perquè un dia des-
prés que la coalició ecosocialista denunciés 
la brutícia de la plaça, un equip de neteja es 
va encarregar a fons del parc infantil. “Feia 
setmanes que no es netejava d’aquesta mane-
ra; sembla que haguem de posar el crit al cel 

perquè es faci el que cal”, comentaven alguns 
pares. Fins i tot, fartes de les condicions de 
l’espai, un grup de dones del casal d’avis de 
la zona que juguen a la petanca des de fa uns 
mesos han començat a encarregar-se de la 

CiU proposa recuperar la tarifa veïnal 
del parking de Canyadó tota la setmana

neteja de les pistes pel seu compte.
Pel president del grup municipal d’ICV-EUiA, 
Carles Sagués, l’alcalde “presumeix de prio-
ritzar la neteja, però casos com aquests de-
mostren que no és així”.
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“Quan cobres un 
sou a final de mes 
has de tenir clar 
que et deus a qui 
te’l paga, que tu 
no ets l’amo. I 
si actues com a 
tal, aleshores la 
responsabilitat és 
només teva”

“Han de reconèixer els errors 
comesos i demanar col·laboració”
Després d’unes setmanes mogudes, Vi-
llacampa va anunciar que continuava. 
Vostè està tranquil?
En aquesta situació seria frívol dir que s’està 
tranquil. Ningú no ho està, diria jo. 
Fins ara, vostè sempre havia guardat 
silenci. Per què parla ara?
Perquè mai vaig dir que em presentaria i, per 
tant, no calia que expliqués per què no ho feia. 
Però a la passada roda de premsa se’m va 
esmentar i em veig obligat a explicar la nostra 
posició. I perquè les persones que anaven amb 
mi han considerat oportú que diguem la nostra.
Villacampa va deixar clar que hi ha 
“projecte i viabilitat”. Ho comparteix?
No. Les persones que l’han de dur a la pràctica 
es veu que seran les mateixes, un nucli dur que 
ha manat sense tenir en compte ningú més i 
que no canviarà de manera de fer. El “projec-
te” és anar tirant i a veure com ens en sortim. 
I així, la viabilitat no la veig. Han de reconduir 
les coses, reconèixer els molts errors comesos 
–no dir “potser ens hem equivocat” i ja està–, 
demanar col·laboració, obrir els despatxos, 
canviar persones i, sobretot, eixugar el deute 
que han generat els dos últims exercicis. Si es 
fa tot això i es troben diners, aleshores hi pot 
haver viabilitat.
Portava temps parlant amb tots els es-
taments del club. Per què no ha acabat 
fent el pas endavant?
Per coneixement de causa, tot i que ha estat 
una decisió molt meditada. No s’ha donat cap 
de les condicions que ja fa dos anys ens vam 
fixar. Sortint del concurs la majoria d’empreses 
acaben sent liquidades per no poder fer front al 
conveni signat. Durant els dos anys de carèn-
cia, que s’acaben al gener, havíem de fer una 
gestió escrupolosa, no comptar amb ingressos 
hipotètics, no fer més números vermells, re-
baixar la despesa fixa, liquidar algun contracte 
estratosfèric, ser transparents i fer una auditoria 
com cal que ens digués on érem i cap on ha-
víem d’anar. No s’ha fet res de res donant sem-
pre les culpes a elements exteriors. Nosaltres 
–i dic nosaltres perquè som disset persones– 
hem tingut paciència, però hem arribat a la 
conclusió que aquesta situació només la poden 
arreglar els mateixos que ens hi han portat. Una 
cosa és ser valents i una altra temeraris.
No s’esperava que la situació econòmi-

ca fos tan perillosa? 
Sabíem que era greu però no que arribés a 
aquests extrems. La temporada anterior s’havia 
tancat amb dèficit. Per eixugar-lo es van com-
prometre a fer superàvit en aquesta que hem 
acabat i, en canvi, han generat un nou dèficit 
i molt considerable. Quan ho vam veure vam 
quedar esgarrifats.
Per tant, els va frenar el dèficit postcon-
curs i no el deute acordat amb el jutge, 
que segons Villacampa, dels 9,8 mi-
lions, 8,2 tenen un garantia real?
Sí, tot i que segons els nostres càlculs el deu-
te del concurs és una mica més gran. Però és 
cert que les garanties hi són en forma de béns 
immobles i, encara que sobrevalorades, tal 
com feien notar els administradors concursals, 
creiem que seran suficients i que, en cas de no 
trobar comprador, podran donar-se com a pa-
gament als creditors. Com una mena de dació 
en pagament. Crec que aquí l’actual Consell 
té les coses ben encaminades i confio que els 
acords del conveni amb els creditors es podran 
anar complint. 
Per quin concepte el club deu diners a 
la SAD?
Com a principi, hauria de ser al revés: la SAD 
hauria de pagar al Club una compensació per 
la formació dels jugadors que acaben al primer 
equip. Ara bé, que el Club degui diners a la 
SAD -3,5 milions!- creiem que és estrictament 
per fer quadrar uns comptes impossibles. Els 

Marcel Riera, president de Baspenya i soci interessat en agafar el relleu de la presidència de la SAD

mateixos auditors de l’ACB, que són d’una “ge-
nerositat” que no ens ha fet cap favor, diuen que 
això no s’aguanta i que s’ha de treure i arreglar. 
Ho diuen ja fa anys i ningú no ha fet res perquè 
aleshores els nostres balanços serien insoste-
nibles.
Alguns accionistes demanen que es faci 
una auditoria externa per saber la situa-
ció real de la SAD. Creu convenient fer-
la?
Si. Permetria que tots sabéssim realment on 
som, començant pels mateixos rectors de la 
SAD, que a vegades tinc la impressió que 
no són prou conscients de quina és la situa-
ció financera. A més, si ens hem de plantejar 
una ampliació de capital, que ja li vaig dir al 
president al seu dia que em semblaria adequa-
díssim, caldria tenir-ho abans tot ben endreçat.
També hi ha una bona part de 
l’accionariat que coresponsabilitza de 
la situació a Baspenya per no haver fis-
calitzat la gestió del consell. 
Crec que tenen bona part de raó. Els ho respec-
to i els en demano disculpes. Ara, deixi’m dir 
que a vegades Baspenya serveix de subterfugi 
perquè els socis no exerceixin els seus drets 
d’opinió, crítica i censura, si calgués. Però és 
cert que durant molts anys Baspenya va deixar 
fer i quan crees un status quo és molt difícil 
canviar-lo. Hem generat una mala dinàmica. 
L’actual Consell de Baspenya ha intentat can-
viar-la però això costa si qui ha d’escoltar no ho 

Riera explica que ha hagut de fer marxa enrere perquè “no s’han donat les condicions que ens vam fixar”

fa i també perquè sis persones del Consell sor-
tint són a la vegada membres de Baspenya. Hi 
ha algú que encara no ha entès què vol dir ser 
treballador d’una empresa. Quan cobres un sou 
a final de mes has de tenir clar que et deus a qui 
te’l paga, que tu no ets l’amo. I si actues com a 
tal, aleshores la responsabilitat és només teva.
Deixaran actuar el proper consell de la 
manera que ha actuat fins ara?
Baspenya és complexa, ja li he dit que està for-
mada per gent que també està dins del consell 
d’administració. Hi ha qui voldria una interven-
ció directa i qui es resigna a deixar fer. Però 
és evident que les coses no poden continuar 
així i que abans de la propera junta general 
d’accionistes hauríem d’arribar a acords tots 
plegats.
Els accionistes l’han assenyalat, però 
també el president en l’anunci de re-
novació. Va dir que “la Penya sempre 
ha estat i serà un club difícil” i que 
“l’entitat està per sobre les figures”.
Home, tot és difícil a la vida, però les coses 
difícils les hem de fer fàcils, no complicar-les 
més. L’entitat està per sobre nostre, més faltaria, 
és dels qui la van fer possible i ja no hi són, és 
de la gent d’aquí i de fora i que estima el bàs-
quet, és patrimoni de Badalona i de Catalunya 
i és, sobretot, dels seus socis, a qui els darrers 
anys crec que no s’ha tingut prou amb compte 
i que tampoc no han fet sentir prou la seva veu. 
Si fem les coses malament no val dir que són 

difícils: s’han de fer bé.
I si en Villacampa no se’n surt?
Aclarim-ho: nosaltres volem que se’n surti. Més 
encara: creiem que té l’obligació de sortir-se’n. 
Qui ens ha portat on som ens n’ha de treure. No 
ha de ser només una altra fugida endavant. I si 
no se’n surt haurà de dir-ho i reconèixer-ho, oi?
Seria la refundació una solució per se-
guir gaudint de la Penya a Badalona?
Una refundació vol dir la liquidació de la SAD 
actual? Aleshores resoldríem un problema però 
en tindríem un altre perquè caldria capital per a 
crear-la i per pagar els drets d’ACB novament. 
Són uns quants milions d’euros que no sé d’on 
sortirien. A banda que, durant alguna tempora-
da, no jugaríem a l’ACB. Crec que hem d’evitar 
arribar a aquest extrem.
Li hem sentit dir que la Penya necessita 
un ERO. En què es basa?
Jo no ho he dit mai així. He dit que quan te-
níem pressupostos de 8 o 9 milions d’euros, 
comptàvem amb una estructura que no costava 
més del 20%. Ara que no arribarà als 3 milions, 
aquella mateixa estructura, que no és només 
personal i que no l’hem canviada, suposa ja 
més del 50%. Això és insostenible, a la Penya 
i enlloc. I això és així any rere any. No pot ser. 
Aquí hem de jugar a bàsquet, no pagar tants 
sous, sobretot alguns. Si s’haguessin  pres 
mesures graduals ara no caldria prendre’n de 
dràstiques, cosa que ja fa temps que és inevita-
ble. És de calaix.
Esportivament, el mes de juny s’ha 
tancat amb dues notícies. La sortida de 
Redondo i el “no fitxatge” de Huskic. 
Miri, jo de bàsquet no hi entenc, , però li vaig 
sentir a dir a en Jordi Martí que en Huskic era 
un gran fitxatge per un preu molt mòdic i, per 
tant, per poc bé que sortís, una bona inversió a 
mig termini. Cosa que l’honora com a director 
esportiu novell, perquè vol dir que entén la si-
tuació del club. Ahir mateix en Sito Alonso deia 
que no entenia que l’haguéssim deixat escapar. 
Jo tampoc. Espero que nosaltres ens equivo-
quem i els qui han pres la decisió l’encertin. 
Pel que fa a en Paco Redondo, permeti’m que, 
per acabar, sigui poc subtil: si jo hagués estat 
president de la Penya, s’hauria quedat.
Un desig per la temporada que ve?
Dos. El primer, que hi siguem. El segon, que les 
coses es facin millor, molt, molt millor.

Foto: E.R
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En els pròxims dies tindrem notícies po-
sitives entorn Guillem Vives i Àlex Suárez, 
dues de les peces de present però sobretot 
futur del Fiatc Joventut. Els dos podrien 
signar contractes llargs amb la Penya, una 
cosa cada vegada més difícil de fer. Per-
què? El bàsquet està tan malament que ju-
gadors de segona fila reben ofertes perquè 
els clubs ACB no tenen els quatre jugadors 
de formació obligatòries que han de tenir 
les plantilles. El futur del Joventut és el 
planter però cada vegada costa més de 
retenir-los. Els representants no volen fer 
contractes llargs i volen signar any a any 
perquè explotin a la Penya i poguin marxar 
gratis. Ara mateix el Joventut està en una 
posició de debilitat perquè sense diners no 
es poden fer propostes atractives als joves. 
Només se’ls pot garantir que aquí tindran 
oportunitats -que ja és molt- però això és 
un negoci, els representants ho saben i 
volen fer servir el Joventut com a aparador 
per fer el salt després. Que juguin a la Pen-
ya per després treure un contracte millor 
fora. A més, al club no pot fer contractes 

Contractes llargs per als joves. Sí o no?

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

llargs o apostes com havia fet anys enrere, com 
per exemple amb Flis (es van signar 10 anys), 
perquè si no surten bé pot ser una llossa molt 
gran. Només es poden fer amb jugadors que 
clarament triomfaran, com Alberto Abalde.
Finalment una reflexió: quan cobrarà la Penya 
pel fitxatge de Paco Redondo pel Madrid? 0 
euros. Un dels millors entrenadors europeus 
-sense contracte professional com quasi tots 
els entrenadors del bàsquet base- que ha 

format el Joventut el pot fitxar qui vulgui 
sense que el club verd-i-negre en tregui 
rendiment? Que marxin jugadors fa rà-
bia. Si es treu un rendiment econòmic en 
fa menys. Però marxin jugadors i tècics 
gratis és com ser cornut i pagar el veure. 
Treballar i formar pels altres. Això sí, estic 
supercontent pel Paco Redondo. Tinc molt 
clar que hi surt guanyant i el Madrid també. 
La Penya no.

Homs ha estat 
titular en tots els 
partits i Nogués 
ha completat 
bones actuacions 
sortint des de la 
banqueta

La selecció U19 
d’Homs i Nogués ja és 
a quarts del Mundial

Paco Redondo marxa 
al Madrid per entrenar 
el júnior i l’EBA

La Penya inscriu a Tomàs, Llovet 
i Suàrez al dret de tempteig

La selecció espanyola U19, amb els verd-
i-negres Albert Homs i José Nogués, està 
fent un extraordinari Mundial. El combinat 
entrenat per Luís Guil, només ha perdut 
un partit i s’ha classificat pels quarts de 
final evitant USA fins una hipotètica final. 
A la primera fase, va guanyar els 3 partits 
imposant-se a Croàcia, una de les favorites 
per ser a la final. A la segona, només ha 
cedit contra Lituània per 61 a 59. El rival a 
quarts serà Australia avui a les 16:30 hora 
catalana. Si guanyen s’enfrontaran al guan-
yador del Croàcia - Sèrbia.

El fins ara entrenador del júnior campió 
de la Penya, Paco Redondo, marxa al 
Madrid per encapçalar un important pro-
jecte de bàsquet base. El tècnic badaloní 
passarà a dirigir el júnior A dels blancs, 
que a part de competir el campionat jú-
nior de Madrid, també disputarà la com-
petició de lliga EBA. Redondo explicava 
fa menys d’un mes al Diari de Badalona, 
que estava a l’espera d’una oferta espor-
tiva i econòmica de la Penya per seguir 
la seva progressió, però la del Madrid, 
a part de comptar amb les facilitats lo-
gístiques i econòmiques d’un club gran, 
també ha estat esportivament molt temp-
tadora. Redondo havia aparegut a les 
travesses per ser entrenador ajudant al 
primer equip de la Penya si Salva Mal-
donado no continuava.

El Fiatc Joventut ha inscrit a Pere Tomàs, 
Nacho Llovet i Àlex Suàrez a la llista del dret 
de tempteig. El dret de tempteig és el sistema 
que tenen els clubs de garantir-se la opció 
d’igualar una oferta per aquests jugadors. 
Per accedir-hi, els equips han de fer una 
oferta qualificada de com a mínim un 75% 
del sou anterior. El plaç per fer les ofertes va 
acabar aquesta setmana i ara comença un 
nou període, de 12 dies naturals (fins el 13 
de juliol), en que els jugadors poden presen-
tar una única oferta d’un altre equip. De ser 
així, el club d’origen té 5 dies improrrogables 
per decidir si la iguala i manté els drets del 
jugador o no. Tot i aquest calendari proposat 
per l’ACB, que aquest any ha reduït tots els 
terminis a la meitat, la realitat del bàsquet 
marca uns altres temps per aquest tipus 
d’operacions. 
6 equips no tenen patrocinador, i d’altres 
com la Penya han hagut de resoldre temes 

institucionals abans de poder planificar les 
renovacions. Per aquest motiu, l’oferta inicial 
no sempre ha de ser la definitiva. Moltes ve-
gades es fa per poder inscriure el jugador a 
la llista i després es renegocia. Aquest serà el 
cas de Tomàs, Llovet i Suàrez que han rebut 
una oferta a la baixa, tot i que des del club 

Si el 13 de juliol 
no han presentat 
una oferta d’un 
altre club, no 
es mouran de 
Badalona

s’assegura que la proposta no té gaire marge 
per a les negociacions perquè aquest any el 
pressupost tornarà a baixar. Ara és el torn 
dels jugadors i els seus agents que des de fa 
pocs dies estan negociant amb la Penya. Els 
que no han estat inscrits al dret de tempteig 
són Oliver, Savané, Quezada i Ehambe. 

Foto: FIBA

Foto: ACBPhoto Foto: Penya
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El futbol base del Badalona 
cada cop més internacional 

El Badalona està representat al torneig 
Ibercup `13 que es juga en Estoril (Lis-
boa) de l`1 al 6 de juliol. La pedrera 
escapulada té lloc en aquesta festa del 
futbol base. Els joves jugadors participen 
amb les diferents seleccions de Footvia 
Academy. Començant pels més grans, la 
selecció sub-16, el Badalona està repre-

Manolo Bueno 
provarà fortuna al 
futbol tailandés 
Manolo Bueno, fins ara jugador del pri-
mer equip del CF Badalona, marxa del 
club després de dues temporades, on ha 
disputat un playoff d`ascens. El davanter 
s`en va després d`una temporada difícil 
per ell, ja que en moments de l`any no ha 
comptat amb la confiança del cos tècnic. 

Un dels jugadors més estimats per l`afició 
escapulada en aquestes dues temporades 
per la seva actitud i entrega fa les maletes 
cap al futbol asiàtic on continuarà la seva 
carrera esportiva. En el nostre futbol ha 
estat en equips com el Sant Andreu o De-
nia, entre altres.

sentat pels juvenils Raul Serra, Adrian 
Reche, Amadeo Ramón, Jordi Maymi, Ro-
ger Gisbert i Xavi Garcia. La selecció sub-
15 compta amb la presència de Llorenç 
Genesca, recentment fixtat pel Vil·larreal, 
Genis Merchan, Sergio Parrilla, Ruben 
Abad, Roger Domeque i Quique Garcia, 
traspassat a l`Espanyol.

El possible 
fitxatge del  
davanter Enric 
Gallego (23 gols) 
fa augmentar 
l’optimisme  (foto)

El Badalona mou fitxa al mercat esportiu: 
Lolo i Xavi Boniquet noves incorporacions
L’estiu segueix el seu transcurs i els 
equips han de treballar de valent per fer 
un equip competitiu de cara a l’any vi-
nent. El Badalona, després d`anunciar la 
renovació dels dos porters Marcos i Alex 
Sánchez, del migcentre Joaquin i de la 
incorporació al primer equip del juvenil 
Jordi Sánchez, s’ha fet amb els serveis 
de Lolo i Xavi Boniquet. El primer, un da-
vanter sevillà que ja va entrenar amb el 
Badalona durant la temporada passada. El 
segon, un extrem esquerre procedent de 
la UE Sant Andreu, on va estar a les or-
dres de l’actual entrenador escapulat, Piti 
Belmonte. Sense la oficialitat del club, el 
nou jugador en arribar serà el davanter 
Enric Gallego, qui va jugar al Cornellà 
la temporada passada. Els seus números 
fan augmentar l`optimisme de cara l`any 
vinent, ja que va signar 23 gols. El gol és 
un compte pendent al Camp del Centenari 
i, de moment, tres dels reforços de l’equip 

són en aquesta posició. La secretaria tèc-
nica segueix treballant tant en les renova-
cions com en les incorporacions. L’extrem 
esquerre canari Abraham es converteix en 
prioritat després de ser la sensació la 
temporada passada. Pel que fa a les in-
corporacions, el central del Sant Andreu, 
Cárdenas, podria ser el següent en vestir 

la samarreta escapulada.
El club segueix actiu en aquest mer-
cat buscant més reforços i, a diferència 
de la temporada passada, compta amb 
molt més temps per a la planificació de 
l`equip. El quinze de juliol el Badalona 
torna a la feina, i ho vol fer amb el màxim 
de jugadors possibles.

La selecció sub-13 és la més represen-
tada per jugadors del Badalona, un total 
de deu jugadors, com per exemple Arnau 
Arruebo, Albert Bernabeu o Gerard Ruiz, 
entre altres. Les dues seleccions més jo-
ves, la sub -12 i 11 és la que menys juga-
dors té del Badalona. Joan Blanco, Lucas 
Diaz i Joan Ballester per la sub-12 i Sergi 
Marzo i Pau Nebot per la sub-11. Així 
doncs, el nom de Badalona està represen-
tat en aquest torneig mundial amb més de 
200 equips de la mà d`aquests jugadors. 
El bon moment del futbol base escapulat 
es reflecteix en la participació dels seus 
membres en un torneig internacional. 
Alguns potser arribaran lluny, altres no, 
però la il·lusió que senten i fan sentir és 
la vertadera salsa del futbol.
El torneig està dividit en grups de quatre 
equips, que s`enfronten entre ells i on es 
classifiquen els dos primers. A partir d`aquí, 
eliminatòries a partit únic fins que surtin els 
campions. Les seleccions que hi participen 
de Footvia, a més de Badalona, també hi són 
representats equips de la zona, com Corne-
llà, Damm, Masnou o Montgat, entre altres.

A diferència de 
la temporada 
passada, es 
compta amb 
més temps per 
a la planificació

Foto: elperiodico

Foto: Luis · Diari de Badalona
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L’etapa de Dani Limones arrenca 
amb cinc noves incorporacions
Després d’uns darrers serrells en la 
negociació, i tal i com s’havia rumore-
jat desde feia setmanes, Dani Limones 
és ja oficialment el nou entrenador del 
Sant Gabriel Femení per a la propera 
temporada. Limones arriba procedent 

del Rayo Vallecano, amb qui ha fet una 
bona temporada enguany a la Primera 
Divisió, enfrontant-se també al conjunt 
adrianenc. Abans, Limones havia en-
trenat les categories inferiors. A banda 
de la incorporació del tècnic, amb ell 
arribaran a Sant Adrià, per ara, tres fi-
txatges més, a banda de les ja avançades 
altes de Nelly Maestro i de Paula Nicart, 
amb qui s’havia negociat en les darreres 
setmanes. Ara, Patricia Gudiel, Cristina 
Pizarro i Brenda Pérez reforçaran l’equip 
per al curs que ve. Les dues primeres ja 
les coneix Limones, doncs han jugat al 
Rayo Vallecano: Pizarro, més coneguda 
com a ‘Chini’, juga de defensa i té 23 
anys, mentre que Gudiel és migcampista 
i en té 25. El tercer nou reforç procedeix 
de l’Espanyol, on Brenda, de només 20 
anys, ha jugat de davantera. Les edats 
d’aquests nous fitxatges, juntament 
amb els només 18 anys que tenen Nelly 
Maestro i la pròpia Paula Nicart parlen 
molt del rejoveniment que el club adria-
nenc ha buscat per al proper curs, des-
prés que hagi acomiadat jugadores vete-
ranes com Marta Cubí o Carol Miranda.

Amb les joves 
Nelly Maestro 
i Paula Nicart, 
ara arriben 
‘Chini’, Patricia 
Gudiel (Rayo) 
i Brenda Pérez 
(Espanyol) 

De la Sant 
Gabriel 
Cup, a 
Donosti

El passat cap de setmana es va disputar a 
Sant Adrià tot un esdeveniment esportiu: la 
fase final de la Internacional Sant Gabriel 
Cup. El torneig de base per a nens i ne-
nes alevins i infantils se’l va endur el Barça 
infantil de noies, el Sant Gabriel aleví de 
noies, la Damm infantil en nois i el Cor-
nellà aleví de nois. Ainhoa Marín (del Sant 
Gabriel aleví), Laia Alexandrí (del Barça in-
fantil), Juanki (del Rayo aleví) i Gerard (del 
Cornellà infantil) van ser elegits millors 
jugadors de la competició. Amb tot, la pe-
drera adrianenca no descansa i aquesta se-
tmana està jugant la Donosti Cup, amb un 
parell d’equips masculins i 7 de femenins. 

POLIESPORTIU · RECEPCIÓ MUNICIPAL

El Club de Rem Badalona pels IX 
Campionat d’Espanya de Llaüt

La UE Llefià obtè 
l’ascens a 1ª Catalana
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L’esport base i amateur en risc de 
morir per les inspeccions de Treball
Les entitats d’esport base i amateur, que 
en aquests temps ja tenen moltes difi-
cultats per tirar endavant, s’enfronten a 
un problema molt difícil de resoldre. La 
llei empara a Treball per fer inspeccions 
a les federacions i clubs esportius per 
aconseguir que donin d’alta a la segu-
retat social a qualsevol persona que hi 
mantingui una relació laboral. D’aquesta 
manera, jugadors, entrenadors, coordi-
nadors, àrbitres...que rebin una remune-
ració a canvi, per petita que sigui, han 
d’estar donats d’alta. Això obre un ventall 
d’inconvenients tant pels clubs com per 
les persones que treballen per l’esport 
base i amateur, i sovint ho fan guanyant-
hi pocs diners per les hores que hi de-
diquen. Pel que fa als clubs, els costarà 
molt més pagar a l’entrenador del mini o 
l’infantil al que li donava 150 o 200 eu-
ros al mes. A part del cost econòmic de 
donar-lo d’alta, hi haurà d’afegir les des-
peses de gestió per regularitzar la situa-
ció. Per la seva banda, els col·laboradors 

que perceben una quantitat, estaran co-
titzant, de manera que si Hisenda intervé 
en algun moment, de moment no ho està 
fent, els comptarà com una segona feina 
si ja estan treballant. A més, la mesura té 
un caràcter retroactiu de 5 anys de ma-
nera que aquelles entitats que es trobin 
en situació irregular hauran de pagar les 
quotes socials -i les sancions si n’hi ha- 
de l’últim lustre, amb un problema afegit, 
que són els presidents dels clubs els que 
han de respondre patrimonialment en úl-
tima instància. Tot i que aquesta és una 
problemàtica que ha esclatat a les últimes 
setmanes, ja fa temps que és latent i que 
es treballa per trobar-hi una solució tant 
a nivell català com badaloní. La passada 
assamblea general de la federació catala-
na de bàsquet va girar sobre aquest tema. 
Fins i tot, alguns clubs van plantejar la 
possibilitat de fer una vaga i no inscriu-
re els seus equips a les competicions. 
La idea va ser dissuadida pel president 
de la FCBQ, Joan Fa, que va avisar que 

això provocaria la fallida de la federació. 
La situació ha agafat tal magnitud, que 

el parlament s’ha mobilitzat per fer una 
moció que demani un canvi legislatiu, i 

és que més enllà de la importància del 
teixit esportiu de Catalunya, la pràctica 
de l’esport és important per lluitar con-
tra el sedentarisme i l’exclusió social. 
En aquest sentit, el secretari general de 
l’esport, Ivan Tubau, ha mantingut un 
primer contacte amb l’administració cen-
tral de Madrid amb la que, de moment, 
ha aconseguit una moratòria per evitar 
les inspeccions fins el 30 de setembre. 
A nivell de Badalona els clubs, en aquest 
cas de bàsquet, s’han posat a treballar per 
mirar de trobar-hi solucions. El Badalona 
Bàsquet Base (BBB) es va reunir dimecres 
amb l’alcalde de la ciutat, Xavier Garcia 
Albiol, -l’únic alcalde del PP a Catalun-
ya- per tractar el tema. Garcia Albiol es 
va mostrar sensible davant la situació 
dels clubs i els va prometre ajuda dins les 
seves possibilitats però alhora els va re-
cordar que cal complir la llei. Caldrà estar 
atents als moviments que es produeixin 
les properes setmanes per desbloquejar 
una situació que afecta a molta gent.

Foto: FCBQ

La llei exigeix que qualsevol col·laborador remunerat, per poc que rebi,  sigui donat d’alta a la Seguretat Social
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El Port acull aquest diumenge 
la 1ª Triatló a Badalona

El Club Natació Badalona 
acull amb èxit el Campionat 
de Catalunya júnior

Badalona serà l’escenari el proper diumen-
ge 7 de juliol a partir de les 16 hores de la 
triatló SERTRI 2013, una prova esportiva or-
ganitzada per la Cadena Ser que té lloc a 10 
localitats diferents d’Espanya. 
SERTRI és una iniciativa que persegueix fo-
mentar el triatló en la societat i és per aquest 
motiu que cada seu ofereix diverses moda-
litats en funció de l’edat i distància. Les pro-
ves de natació, ciclisme i cursa, en diferents 
modalitats, tenen un caràcter popular i estan 
obertes tant a federats com a no federats.
La prova de natació es realitzarà dintre del 
Port de Badalona. El circuit de ciclisme re-
correrà la zona del polígon industrial situat 
al sud de la ciutat. Pel que fa a la cursa, el 
circuit recorrerà el port i el passeig Marítim.  
800 persones ja s’han inscrit per participar 

El Club Natació Badalona va tornar a de-
mostrar ser un dels clubs de referència del 
territori català amb la celeració del cam-
pionat de Catalunya júnior de patí de vela. 
Les instal·lacions badalonines van ser la 
seu de la prova que organitza la Federació 
Catalana, i que va ser un èxit absolut. El 
guanyador de la regata va ser Xavi Vaillo 
(Club Natació Altafulla) que es va procla-
mar campió de Catalunya. Del club bada-
loní Mireia Moliní va entrar en la segona 
posició. El Campionat de Catalunya de patí 
de vela va durar tot el cap de setmana on 
també es va poder viure un clínic pels par-
ticipants, una nova iniciativa que reforça el 
paper del Club Natació Badalona en el món 
del patí de la vela català.

en la prova que se celebrarà a Badalona 
aquest proper cap de setmana. S’ha destacat 
que 70 dels participants són nens i nenes 
d’entre 3 i 11 anys i també que hi participa-
ran 3 paratriatletes. 

El lliurament de dorsals es farà el dissab-
te 6 de juliol, de 18 a 20 hores; i el mateix 
diumenge, a partir de les 14 hores, al Port.
Per a més informació: http://triatlon.cade-
naser.com/index.php/badalona-7julio2013.
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Exposició 
terrorífica a 
El Refugi
En el marc del Cryptshow Festival 
2013, que s’està celebrant del 3 al 7 
de juliol al Círcol Catòlic, El Refugi 
acull una exposició col·lectiva dedi-
cada als monstres i personatges de 
terror del folklore tradicional. Una 
vintena d’artistes exposaren les seves 
il·lustracions i quadres més temibles. 
Es pot visitar de dimarts a divendres 
-18 a 21h- i dissabte i diumenge -11 
a 13.30 i  18 a 21h-.

El XV Concurs de Música de Badalona co-
mença a prendre la seva forma definitiva de 
camí a la gran final de finals de setembre. 
De les 190 bandes que s’han presentat, el 
jurat ha seleccionat  un total de 13 bandes 
que optaran a tres premis per tres catego-
ries de participació. Com a Millor banda 
de Catalunya, els finalistes són Sons of 
Meteora, The Pink Elephants i Relamido’s; 
com a Millor banda de Badalona, Gain, 
Ronin, Stuntfox, Nadasuit, Kenzo, Traw i 
One in All; i com a Millor banda en Català, 
Mandanga, NUC i Banda Bandarra. 
El divendres 27 de setembre tindrà lloc 
la final per a les bandes de Badalona i el 
dia 28 per les de Catalunya i bandes en 

L’onzena edició del projecte ‘Veus 
Paral·leles’ està rodant aquesta setmana des 
de Vilafranca del Penedès fins a Barcelona, 
passant dissabte -20h- per l’Espai Betúlia de 
Badalona. Enguany, el títol és De les Arde-
nes al Montnegre: sis poetes, un espectacle 
dirigit per Albert Mestres, on tres poetes, 
enguany belgues d’expressió francesa, i 
tres poetes catalans diuen la seva poesia, 
recorrerà set poblacions: Vilafranca del Pe-
nedès, Tarragona, València, Palma, Búger, 
Badalona i Barcelona, de l’1 al 7 de juliol. 

El Museu de Badalona obre des d’aquest 
cap de setmana i durant el mes de juliol 
les portes de la seva privilegiada terrassa 
per posar en marxa un cicle de cinema a 

català, tot plegat a la badalonina Sala Es-
traperlo. El premis per al guanyador de la 
Millor banda de Catalunya serà de 3000€ 
a bescanviar per instruments Yamaha a la 
botiga Musical 3; per a la Millor banda de 
Badalona, 1000€ més una actuació en les 
Festes de Maig 2014; i altres 1000€ per 
a la Millor banda en Català, a més d’una 
actuació a la festa ‘Trencant Setges’ que or-
ganitza Òmnium a la platja dels Pescadors.
Podeu conèixer un tastet dels 13 finalistes 
al compte de Youtube del Concurs de Mú-
sica (concursbdn), on hi trobareu una llis-
ta de reproducció amb les presentacions 
de totes les bandes que actuaran en la final 
en directe.

‘Veus Paral·leles’ és un espectacle en el qual 
a partir d’un guió i amb una sòbria posada 
en escena, una actriu enllaça les sis veus 
poètiques. La poesia cerca trobar el nexe 
entre la realitat lingüística dels països de 
parla catalana i la de la Bèlgica francòfona. 
L’actriu Mireia Chalamanch és l’encarregada 
d’enllaçar les diverses veus poètiques, Al-
bert Mestres s’encarrega del guió, coor-
dinació i posada en escena i Annie Bats, 
Albert Mestres i Grégoire Polet n’han fet la 
traducció. 

El 15è Concurs de 
Música de Badalona ja 
té els 13 grups finalistes

El Museu transforma durant el juliol 
la seva terrassa en un cinema

El ‘Veus Paral·leles’ d’enguany 
fa la seva penúltima parada a 
l’Espai Betúlia de Badalona

Un concert del grup Manel i el darrer espectacle de El 
Tricicle, Bits, formen part de la programació que oferirà 
el Zorrilla, Centre d’Arts Escèniques de Badalona, aques-
ta tardor en els teatres municipals de la ciutat. Entre els 
muntatges teatrals que està previst oferir cal destacar 
també l’obra Bona gent, dirigida pel director argentí de 
renom internacional Daniel Veronese i interpretada entre 
altres per Mercè Arànega i Àlex Casanova. El grup Manel 
presentarà a Badalona el seu tercer disc Atletes, baixin de 
l’escenari, que ha assolit la primera posició en vendes a 
tot l’Estat Espanyol. Per la seva banda, Tricicle arribarà a la 

Manel i El Tricicle, perles 
de la propera temporada 
dels teatres municipals

ciutat amb el que potser sigui el seu darrer espectacle de 
creació, Bits, un conjunt de 15 escenes còmiques inspira-
des en la vida quotidiana. Pel que fa a l’obra teatral Bona 
gent, original de David Lindsay-Abaire, ha estat un dels 
grans èxits de crítica i públic d’aquesta temporada. Durant 
aquest mes de juliol es farà pública la programació com-
pleta dels teatres municipals per als mesos de setembre 
a desembre. Durant la segona quinzena de juliol es podrà 
efectuar la renovació i la venda d’abonaments i a partir 
del dia 2 de setembre s’iniciarà la venda d’entrades a les 
taquilles del teatre Zorrilla.

Foto: concursbdn.cat

la fresca emmarcat en un indret amb unes 
vistes úniques de la ciutat. Aquest diven-
dres, dia 5, a partir de les 21.30h, tindrà 
lloc la primera de les xerrades, a càrrec de 

l’historiados Joan Banús, que explicarà els 
errors històrics que apareixen en el cinema 
de romans. El proper dia 12, a la mateixa 
hora, serà el torn de l’historiador cinemato-
gràfic Rafael de Espanña, que parlarà sobre 
la civilització de l’antic Egipte al cinema. 
Magí Crusells serà l’encarregat de tancar 
amb la tercera i última sessió, el 19 de ju-
liol, en la que es parlarà de Spartacus, un 
dels personatges més reconeguts del cine-
ma sobre l’època clàssica, i els secrets del 
rodatge de la pel·lícula de Stanley Kubrick. 
Les entrades estan a la venda des del passat 
18 de juny a la recepció del Museu, per un 
preu de 12€ .A més, coincidint amb aquest 
cicle, l’espai de les Termes i el Decumanus 
estarà obert de 21h i les 24h.
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